

《单词百科:thereof是什么意思?thereof怎么发音?thereof的解释和用法》

英语单词thereof是什么意思?thereof怎么读?thereof怎么发音?简答网为您整理了thereof的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



thereof怎么读

thereof的读音:[, ð e ə r ' ɒ v]

thereof的意思

1、adv.它的;其;关于那;由此;

thereof的近义词

1、**forward** adv.向前, 提前;有进展地;向将来;拨快地;

2、**forwards** adv.向前方, 继续向前;

3、**or** conj.或, 或者;还是;不然, 否则;左右;

4、**therefrom** adv.从那里, 从此;从中;由此;

thereof的双语例句

1、All citizens of the United States are ruled by the laws thereof.

美国的所有公民均须受国家法律之约束.

2、Notes, Appendices and Annexes The Notes, Appendices and Annexes to this Agreement integral part thereof.

注释、附录和附件本协定的注释、附录和附件为本协定的组成部分.

3、According to psychologist Dr. Paul Becker , sunlight , or thereof, is the key to the winter blues.

心理学家保罗·贝克尔博士认为, 阳光的充足与否是造成冬天忧伤情绪的关键.

4、Furthermore, some animals have feet and are destitute thereof.

另外, 一些动物有脚, 一些动物没有.

5、Congress shall make no law establishment of religion, or prohibiting the free exercise thereof.

国会既不能在法律上给宗教地位, 也不能禁止有关宗教的自由活动.

6、And so, familiarity is very much attached and linked to accessibility or the lack thereof.

所以, 熟悉感和可即性之有无是紧紧相连的.

7、A liquid crystal display and a fabricating method thereof are provided.

本发明提供了一种液晶显示器及其制造方法.

8、In support thereof, attached are the following mandatory requirements.

依此, 附件是以下所列的必需条件〈内容〉!

9、I focussed on the integral, rather than the time derivative thereof.

我更关注整体, 而不是由此衍生出来的时间.

10、I have in any instance violated willingly or knowingly the injunctions thereof.

如有任何明知故犯地违反已有的禁令.

11、When I made the cloud the garment thereof , and thick darkness a swaddling band for it.

9是我用云彩当海的衣服, 用幽暗当包裹它的布.

12、Stakeholders can be individuals, teams, or organizations (or classes thereof).

利益相关人可以是个人, 团队或组织 (或一类组织).

13、Whereof one cannot speak, thereof one must be silent.

对于不能说的人们必须保持沉默.

14、All disputes in connection with this contract of the execution thereof amicably settled through negotiation.

凡因执行本合约或有关本合约所发生的一切争执, 双方应协商解决.

15、The invention relates to a special controlled release fertilizer of roses and a preparation method thereof.

本发明涉及一种玫瑰专用控释肥及其制备方法.

16、Is the property or any part thereof used for commercial activity?

这一房产或其中任何部分有用于商业活动吗？

17、The party has actual and timely notice of the terms thereof.

该当事人确已及时地收到了有关上述内容的通知.

18、The invention relates to a sugar acid compound and application thereof.

本发明涉及一种糖酸类化合物及其用途.

以上是简答网为您整理的thereof怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于thereof

的用法、thereof的释义、thereof

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/thereof>

